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Revisjon TS-plan - innhald og tiltak

31.05.2022 Naturutvalet:
Handsaming i møtet:
forslag inn i TS planen, foreslått av Monica Tjønna, Senterpartiet
Følgande vert teke med som innspel med tanke på trygg skuleveg til barneskulen:
- videre vurdering av kvitstripe eller fortau ved Gjerdsvegen
-Vurdera om frivillige kan gå patrulje
- Betre skilting i området

Utvalet diskuterte saka og Monica Tjønna (Sp) sette fram eit tilleggspunkt. 
Det vart røysta for og imot rådmannen sitt framlegg til vedtak. Dette vart samrøystes vedteke. 
Deretter vart det røysta over rådmannen sitt framlegg inkludert Tjønna sitt tilleggspunkt. Dette vart 
også samrøystes vedteke. 

I denne saka vart det samrøystes vedteke to ulike vedtak. Rådmannen fekk difor, etter møtet var 
avslutta, avklart med utvalsleiar korleis administrasjonen skal tolke dette.   
Konklusjon: Rådmannen sitt framlegg inkludert Tjønna sitt tilleggspunkt er gjeldande vedtak i saka. 

NAT- 015/2022 Vedtak:
Me rår til at det i trafikksikringsplanen vert arbeidd vidare med følgjande fokusområde, der dei fem 
første bygger på tidlegare fokusområde, medan dei to siste fokuserer på den framtidige utviklinga av 
kommunen:
- Skuleveg
- Gang- og sykkelveg 
- Vedlikehald og rassikringstiltak 
- Kollektiv- og andre tiltak 
- Langsiktige tiltak utan prioriteringar
- Fleirbrukshall
- Lokalsentrum

I arbeidet med medverking, har me peika ut Samnanger ungdomsskule, Samnanger barneskule, 
Vassloppa og Dråpeslottet barnehagar, og ungdomsrådet som viktige bidragsytar til å kartleggje 



trafikkfarlege situasjonar. I arbeidet med TS-planen vil me ta direkte kontakt med desse. Vidare 
medverking vil skje igjennom lokalavis, heimesida og facebooksida til kommunen. 

Me rår til at tiltaka i planen ikkje blir vurdert etter prioritering no, men at det heller vert gjort ei 
vurdering på tiltak som kan takast ut eller inn i TS-planen. 

Følgande vert teke med som innspel med tanke på trygg skuleveg til barneskulen:
- videre vurdering av kvitstripe eller fortau ved Gjerdsvegen
-Vurdera om frivillige kan gå patrulje
- Betre skilting i området

Rådmannen sitt framlegg til vedtak:
Me rår til at det i trafikksikringsplanen vert arbeidd vidare med følgjande fokusområde, der dei fem 
første bygger på tidlegare fokusområde, medan dei to siste fokuserer på den framtidige utviklinga av 
kommunen:
- Skuleveg
- Gang- og sykkelveg 
- Vedlikehald og rassikringstiltak 
- Kollektiv- og andre tiltak 
- Langsiktige tiltak utan prioriteringar
- Fleirbrukshall
- Lokalsentrum

I arbeidet med medverking, har me peika ut Samnanger ungdomsskule, Samnanger barneskule, 
Vassloppa og Dråpeslottet barnehagar, og ungdomsrådet som viktige bidragsytar til å kartleggje 
trafikkfarlege situasjonar. I arbeidet med TS-planen vil me ta direkte kontakt med desse. Vidare 
medverking vil skje igjennom lokalavis, heimesida og facebooksida til kommunen. 

Me rår til at tiltaka i planen ikkje blir vurdert etter prioritering no, men at det heller vert gjort ei 
vurdering på tiltak som kan takast ut eller inn i TS-planen. 

Dokument som er vedlagt:
Påbegynt TS-plan 2022-2025 Samnanger kommune
Rapport-Forprosjekt-Hagabakkane 13.05.2022
F300
F301
C300

Kva saka gjeld:
I naturutvalsmøte 09.02.2021 blei det gjort eit vedtak (NAT – 005/2021) om revisjon av TS-planen for 
Samnanger kommune. Revisjonen av TS-planen er framleis i ei tideleg fase, kor me ser på kva 
områdar som skal bli løfta fram i TS-planen 2022-2025 og planlegg den vidare medverkinga for 
planen. 

Det ligg allereie fleire tiltak i den påbegynte revisjonen av TS-planen, som er blitt vidareført frå 
tidlegare TS-plan. Me rår til at tiltaka i planen ikkje blir vurdert etter prioritering no, men at det heller 
vert gjort ei vurdering på tiltak som kan takast ut eller inn i TS-planen.

Vurderingar og konsekvensar: 

Fokusområda
Fleire av områda for tiltak som blir vist til i revisjonen, er ei vidareføring av område frå tidlegare TS-
plan. Dette gjeld:



- Skuleveg
- Gang- og sykkelveg 
- Vedlikehald og rassikringstiltak 
- Kollektiv- og andre tiltak 
- Langsiktige tiltak utan prioriteringar

For TS-planen 2022-2025 vert det føreslått å ta inn følgjande nye område for tiltak:
- Lokalsentrum 
- Fleirbrukshall 

Lokalsentrum vert føreslått fordi det er fleire mindre tiltak som bør gjerast i desse områda for å betre 
trafikksikkerheita. Med å løfte fram aktuelle tiltak i TS-planen, vil dette kunne lettare bli 
implementert i andre planar som påverke desse område. I hovudsak er dette tenkt på revisjon av 
områderegulering av Bjørkheim, og nærings og aktivitet satsinga som skjer på Ytre-Tysse.
 
Fleirbrukshallen vert føreslått løfta fram i TS-planen 2022-2025. Dette vil vere eit attraktivt punkt for 
dei fleste i Samnanger kommune, og vil generere store tilstrøymingar av mjuke og harde trafikantar. 
Det er viktig løfte frem fleirbrukshallen i TS-planen nå, for å kunne planlegge tiltak mot utfordringar 
før dei skjer, framfor planlegge tiltak mot utfordringar når dei skjer. 

Medverking
For medverkinga for TS-planen 2022-2025, ynskje me at alle skal kunne kome med innspel og nokre 
aktørar tek me direkte kontakt med. Det er allereie blitt gjennomført synfaring på Samnanger 
barneskule og dråpeslottet barnehage for kartlegging av tiltak som må inn i TS-planen. 

Vidare er det tenkt å ta direkte kontakt med Ungdomsskulen i Samnanger, Vassloppa barnehage og 
ungdomsrådet for direkte medverking til TS-planen 2022-2025. Det vil bli lagt ut melding i lokal avisa, 
heimesida og facebooksida om innspel til TS-planen 2022-2025, for at innbyggarar skal ha moglegheit 
for å kome med innspel. 

Tiltak 
Den vedlagte planen er eit pågåande arbeid. Tiltaka som er lagt inn, er i hovudsak basert på tidlegare 
TS-planar. Det vil skje ei grundigare gjennomgang av tiltaka når medverkinga er blitt gjennomført og 
konsulent har arbeidd med trafikktryggleik rundt Dråpeslottet barnehage og Samnanger barneskule, 
og øvre del Hagabakkane er fullført. 

Det er ikkje blitt henta inn ferske data om ulykkesstatistikk på trafikk enda. Dette vil vere ei sentral 
del i vurderinga av kor det må gjerast tiltak, kva type tiltak og prioriteringa av tiltak.
Det er føreslått at vedtaket skal gå på kva tiltak som skal inn og ut av TS-planen, og at det blir gjort 
vedtak på prioriteringa seinare. 

Tiltaka er lista opp i dokumentet «Påbegynt TS-plan 2022-2025 Samnanger kommune» og «Rapport-
Forprosjekt-Hagabakkane 13.05.2022».

Forprosjekt TS-tiltak øvre del Hagabakkane  
Det er blitt gjort eit forprosjekt på moglege TS-tiltak for øvre del av Hagabakkane. Forprosjektet er 
blitt grensa til å berre gjelde øvre del av Hagabakkane etter råd frå konsulent. Mykje kan gjerast med 
å betre siktelinja i nedre del av Hagabakkane. Om det skal utgreiast rundt moglegheita for 
møteplassar, må det til ei grundigare undersøking av tilliggjande eigedommar om mogleg bruk av dei. 
Dette vil fort føre til tiltak som krev reguleringsplan.

Rapport for tiltak i øvre del av Hagabakkane er lagt ved. Tiltak frå rapporten vil bli implementert i TS-
planen og rapporten vil bli eit vedlegg til TS-planen. 
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